

C.I.J.

Communiqué No. 53/28
(Non-officiel)

Les renseignements suivants, émanant du Greffe de la Cour internationale de Justice, ont été mis à la disposition de la presse.

Aujourd'hui 3 octobre 1953, la Cour internationale de Justice a tenu une audience pour entendre la suite de la réplique orale du Gouvernement du Royaume-Uni en l'affaire des Minquiers et des Ecréhous. Ont pris la parole: le Professeur E. C. S. Wade, pour terminer son exposé oral, et M. C.S. Harrison, Attorney-General pour l'île de Jersey.

La prochaine audience de la Cour est fixée au lundi 5 octobre à 10 heures 30. M. Harrison poursuivra son exposé oral.

La Haye, le 3 octobre 1953.

I.C.J.

Communiqué No. 53/28
(Unofficial)

The following information from the Registry of the International Court of Justice has been communicated to the Press:

Today, October 3rd, 1953, the International Court of Justice held a public hearing in the course of which the oral Reply of the United Kingdom Government in the Minquiers and Ecrehos case was continued. The speakers were Professor E.C.S. Wade, who concluded his argument, and Mr. C.S. Harrison, Attorney-General of Jersey.

The next sitting of the Court will be on Monday, October 5th, at 10.30 a.m., when Mr. Harrison will continue his address to the Court.

The Hague, October 3rd, 1953.